
 

 

Referat bestyrelsesmøde den 9.10.2023 

Dagorden punkt Sagsfremstilling Beslutningsreferat 

1. Fremmødte 
Godkendelse af 
dagsorden 

 
 
 
Godkendelse af dagsorden 

Fremmødte: Natascha, Christian, Erik 
Afbud:  Peer, Patrick 
 
Dagsorden: Ingen bemærkninger 

2. Henvendelser fra 
grundejere 

Personlig fremmødte: 
Mails: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Breve: 
 
Henvendelser i kontortiden: 

Ingen fremmødte 
Mails om affald, skraldeposer, 
fællesbelysning, manglende 
vedligeholdelse omkring husene 
Alle mails besvaret. Der svares stort 
set samme dag som de kommer 
Desuden mail omkring 
trafikregulerende foranstaltninger, da 
flere mener at der bliver kørt for 
hurtigt på stamvejene 
 
Ingen breve 
 
Flest henvendelser om skraldeposer til 
madaffald. Kommunen har lovet at vi 
snart vil få leveret poserne 

3. Opsamling fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 

Lokalplan 
By og planafdelingen har svaret 
tilbage på vores 
formålsbeskrivelse.  
Svarene gennemgås. 
Bilag: "Ny lokalplan med 
bemærkninger" er vedhæftet 
dagsordenen 
Skal vi nedsætte en 
arbejdsgruppe vedr. ny lokalplan? 

Forvaltningen hat bedt os om at 
uddybe og præcisere vores formål 
med lokalplanen. Dette arbejder 
starter vi så småt. 
På næste møde taler vi om at 
involvere grundejerne i debatten, bl.a. 
ved indkaldelse til et "inputmøde" og 
respons på de formål som bestyrelsen 
har formuleret 
 

4. Status på 
igangværende 
opgaver og 
almindelig drift 

Affaldsløsningen:  
Status den 9.10. Vi skal huske at 
tale om indhegning 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stibelysning: 
Status  
 

TRIM har meddelt er de er færdige 
med molokker, kuber og pap den 
27.10. , hvis vejret holder 
Samtlige 40 kuber VF2000 er leveret. 
Kommunen har meddelt os at de vil 
have farligt affaldsskabe ved hver 
station og derfor har vi bedt 
kommunen om et møde desangående. 
Det var ikke hvad der var stillet i 
udsigt. Erik kontakter affaldsgruppen. 
 
Er helt færdig nu og vi afslutter 
opgaven. Egedal El fremsætter 
slutregning. 



Knallertværksted 
Status 
 
Træbeskæring 
 
 
 
 
Høringssvar vedr. lokalplan 073 
for Stengårdsskolen (vedhæftet 
som link) 
 
 
 
 
Glatførebekæmpelse 
 
Øvrige opgaver fra listen: 
Tagrender carporte 
 
 

Fungerer fint og Erik er i jævnlig 
kontakt med de unge 
 
Når TRIM er færdige med 
affaldsprojekterne skal vi have 
beskåret de sidste træer langs 
hovedstierne 
 
Kommunen har fremsendt et  forslag 
ved ny lokalplan for Stengårdsskolen. 
Bestyrelsen har ingen indvendinger og 
fremsender et høringssva, hvor vi 
udstrykker vores tilfredshed med 
lokalplanen. 
 
Vi afsøger nye alternativer næste år.  
 
Når vi er færdige med affaldsprojektet 
skal vi have en større gennemgang af 
tagrenderne på vores carporte. Vi skal 
finde et firma som kan påtage sig 
opgaven og en kontaktperson i 
bestyrelsen. 
Desuden skal vi have færdiggjort 
kæderne ved trailerparkeringerne 
Og ellers er vi meget godt med i 
forhold til vores opgaveliste, som 
ligger på hjemmesiden 
Hækken til venstre på Fiskene (når 
man kører ud) skal beskæres så 
udsynet bliver bedre. 

5. Status på nedsatte 
arbejds-grupper 

Ingen arbejdsgrupper p.t.  

6. Status økonomi Restancer 18.000 kr. 
(procedurer for opkrævning) 

Adlex iværksætter inkasso på de 
manglende betalinger. 

7. Evt.  Generalforsamling. Der er booket 
lokalet den 24. april 2024 på Ølstykke 
Bibliotek 

 


